

Title (en)
Suitcase with shells.

Title (de)
Schalenkoffer.

Title (fr)
Valise avec coques.

Publication
EP 0367863 A1 19900516 (DE)

Application
EP 88118864 A 19881111

Priority
EP 88118864 A 19881111

Abstract (en)
A suitcase with shells having a body (1) and a lid (2) is constructed in such a way that the hinge line (11) of the lid, by means of which the latter is linked to the body (1), lies in one broad side (3) of the body. By this means, it is possible to rest the suitcase on the other broad side with minimum space requirement when packing and unpacking the suitcase. Additionally, the body (1) can be manufactured as a self-bearing component using a minimum amount of material. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Schalenkoffer mit einem Körper (1) und einem Deckel (2) ist so ausgebildet, daß die Scharnierlinie (11) des Deckels, mit welcher dieser am Körper (1) angelenkt ist, in einer Breitseite (3) des Körpers liegt. Dadurch ist eine Kofferauflage auf der anderen Breitseite mit minimalem Platzbedarf beim Packen und Entpacken des Koffers möglich. Außerdem ist der Körper (1) als selbsttragendes Bauteil mit minimalem Materialeinsatz herstellbar.

IPC 1-7
A45C 5/04

IPC 8 full level
A45C 5/03 (2006.01); **A45C 5/14** (2006.01)

CPC (source: EP)
A45C 5/03 (2013.01); **A45C 5/14** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] EP 0286983 A2 19881019 - FINDUCK SRL [IT]
- [X] US 4487328 A 19841211 - WILCOX DONALD G [US], et al
- [X] CH 567385 A5 19751015 - RUEDISUEHLI NAENNY & CO AG
- [A] FR 2467562 A1 19810430 - SUPERIOR SA ETS [FR]
- [A] US 2197275 A 19400416 - MAXWELL MEYERS

Cited by
DE10111044A1; EP2826393A1; FR3028150A1; GB2415892A; GB2415892B; WO9944807A1

Designated contracting state (EPC)
BE DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)
EP 0367863 A1 19900516

DOCDB simple family (application)
EP 88118864 A 19881111